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Dagordning Styrelsemöte 29 september 2015  

Deltagare: 
Rikard Lehmann  ord 
Bettina Ekdahl  v ordf 
Marianne Steneroth Sillén kassör 
Karin Bergendal 
Hjalmar Dahm 
Anders Ekstrand (Anmält frånvaro) 
Sven Gustavi 
Kristin Johansson (Anmält frånvaro) 
Lars-Bertil Nilsson 
Charlotte Hansson Adj 
Anna Widén  Adj 
Margit Anderberg Kretsrådsordförande 
 
Tid:   tisdag 29 sep  kl 18-20.30 (fika från 17.30) 
Plats:   SkNF-kansliet, Lund 
 
Förslag till dagordning                    Prio:  1= Beslut  2= Info 

Nr H-plan  Ärende Prio Ansv 

1 
 

Mötets öppnande 
 

Rikard 

2 
 

Val av ev mötesordf. sekr o justeringspersoner 
 

Rikard 

3 
 

Föregående protokoll 2 Magnus 

4  
 
Ekonomisk rapport, kommande budgetarbete  
 

 
2 

 
Marianne 

5 
 

Rapporter Kick Off, storksläpp mm 2 Rikard m fl 

6  

 
Beslut per capsulam (Mail 20150914 och bilagor Kick Off) 

a) Biologisk mångfald, konferens 
b) Skåne visar vägen 
c) Naturskola Mittskåne 
d) Andra projekt; Levande trädgård, Ekorundan 

 
1 

 
Alla 
(Rapport 
Magnus) 

7  

AU, utredningar. info o slutdatum 
a) Hörjelgården 
b) Konsultavtal Rikard Lehmann 
c) Arvodering, delegationsordning, styrelseskick mm, 
d) Förstärkning AU (Lars-Bertil Nilsson) 

 
1 

Marianne 
Lars-B 
Alla 
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8  

Verksamhetsområden, uppföljning Kick off, Kretsenkät mm 
a) Offensiv satsning? Hur? 

 
b) Enkät om verksamhets- och intresseområden. Hur tar vi 

vara på resultaten från kretsenkät? Enkäten kopplad till 
verksamhetsplan? 
 

c) Projekt utanför Pro Capsulam punkt 6  
 

d) Utbildning styrelsen: ledarskap, föreningsskick, 
mötesteknik, förhållningssätt 

 

 
1 
1 
2 
 
1 

 
Rik/Alla 
Mar/Alla 
 
Rik/Alla 
Rik/Alla 
Marianne/ 
Alla 

9  

Rapport kansliet: 
- Info 
- Rutiner 
- Kommande aktiviteter 
- mm 

2 

 
 
 
Magnus 

10 
 

Kommande möten 
 

2  Magnus 

11 
 

Mötets avslutning  
 

 Ordf 

 
Bilagor:   1. Pro Capsulam 

 2. Enkät 
 
Bilaga: Styrelsemöte per capsulam 
 Biologisk mångfald konferens 
Magnus presenterade för AU lägesrapport om konferensen. Ett syfte är att ideella ska ha 
möjlighet (ekonomisk) att delta på en konferens, kunna övernatta. Intäkterna 2015 har ökat 
(ökade deltagaravgifter, plus mer medel från Puggehatten och SkOF, men kostnaderna har 
också ökat). Vellinge kommun sa nej till bidrag. 2013 värderades Naturskyddsföreningens tid 
till cirka 10 000:-. Det saknas i år nästan 20 000:- för att klara en acceptabel deltagarkostnad. 
AU föreslår att länsförbundet garanterar den här kostnaden, 20 000:- (tid + pengar). 
Motprestationen är ökad synlighet på konferensen. 
  
Skåne visar vägen 
Styrelsen var under kickoffen positiv till projektansökan. AU föreslår att vi står som 
huvudman för projektet. 
  
Naturskola Mittskåne 
Styrelsen var under kickoffen positiv till projektansökan. AU föreslår att vi står som 
huvudman för projektet. 
  
Andra projekt 
AU fattade under sommaren beslut om att gå in i följande projekt (ytterligare info om dessa 
projekt, se material till kickoffen): 
[if !supportLists]-          [endif]Levande Trädgård (3 000:-) 
[if !supportLists]-          [endif]Ekorundan (10 000:-) 


